

TABLE OF CONTENTS

目 录

Design of High Stable Clock Source Based on Beidou/GPS Second Pulse
(基于北斗/GPS 秒脉冲的高稳时钟源设计)

J. G. YANG, R. F. FU, X. F. HUANG.....1

Design and Implementation of NICs and Link Aggregation Experiment Based on Windows Server 2012
(基于 windows server 2012 的多网卡链路聚合实验设计与实现)

Y. F. JIANG.....8

An Optical Transport Network Protection Architecture for Packet Network
(一种承载分组网络的光传送网保护架构)

J. H. ZHAO, H. C. FAN, Z. SHAO.....17

Forward and Reverse Continuation of Unmanned Aerial Vehicles (UAV) Ground-Penetrating Radar (GPR) Data to Eliminate Ground Surface's Effect
(无人机载探地雷达数据消除地面影响的正反向延拓方法研究)

X. L. LU, Y. Q. LIU, A. SONG, Y. J. WANG, R. Y. QIAN.....27

Research on Android Dynamic Loading Technology
(Android 动态加载技术的研究)

Z. Z. LI.....36

Monitoring and Control System of Intelligent Aquarium Based on WIFI Module
(基于 WIFI 模块的智能鱼缸监控系统)

Z. Z. WANG.....42

Development and Implementation of Mobile Phone Client for Schistosomiasis Control System Based on C/S Structure
(基于 C/S 结构的血吸虫病防治系统手机客户端的开发和实现)

H. B. CUI, H. YE, Y. L. YANG.....49

Implementation of Customizable Reports Based on JasperReport
(一种基于 JasperReport 的定制报表的实现)

H. B. LIU, H. YE, Y. L. YANG.....58

Fragile Watermarking Algorithm for the Text Image Based on Hash Function
(基于 Hash 函数的文本图像脆弱水印算法)

X. X. MA, Y. WANG.....67

Technology Development Analysis of Global Quantum Private Communication
(全球量子保密通信技术进展研究)

H. X. LI, Z. LI, B. YAN, Y. HAN, W. WANG, L. SHAN.....74

Detecting Abnormal Use of Drugs Based on Coupled Relationships
(基于耦合关系的医生用药异常分析)

L. Z. WANG, J. L. LU, S. K. DENG, J. ZHANG.....88

Design and Implementation of Communication Network Operation Monitoring Management Platform
(通信网络运行监测管理平台的设计和实现)

J. J. GUO, H. J. HAN, B. BAI, J. G. WANG.....100